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Основной ценностью любого государства является здоровье населения, охрана которого служит страте-

гическим направлением государственной деятельности. Эффективное развитие здравоохранения в России 

сегодня названо в качестве одной из ключевых задач руководства страны. В статье рассмотрены проблемы, 

особенности и актуальные аспекты инновационной деятельности в медицинской промышленности, в част-

ности в сфере обращения медицинских изделий, также оценивается состояние российской медицинской 

промышленности на современном этапе. Автором предложены меры, направленные на развитие отече-

ственного производства медицинских изделий.
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Legal Issues of Innovative Activities in the Area of Circulation of Medical Devices
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The main value of any state is the health of the population, the protection of which serves as a strategic direction of 

state activity. The effective development of healthcare in Russia is today named as one of the key tasks of the leadership 

of our country. The article examines the problems, features and topical aspects of innovation in the medical industry, 

in particular, in the field of circulation of medical devices, and also assesses the state of the Russian medical industry at 

the present stage. The author proposes measures aimed at the development of Russian production of medical devices.
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